
VEVČE - ZG. KAŠELJ
• S seje sveta

Svet krajevne skupnosti je 12. maja
obravnaval poročilo o delu sveta in komisij
v letn 1991 in program dela za leto 1992,
finančno poročilo in prediog organiziranja
nove lokalne samouprave ter še vtsto po-
bud, prošenj in pritožb krajanov.

Svet je lani najtesneje sodeloval s komi-
sijo za komunalno gospodarstvo in se sku-
paj z njo loteval takorekoč vseh vprašanj,
ki so se pojavljala v krajevni skupnosti.
Nalog ni bilo malo. Osrednje so vsekakor
tiste, ki so bile povezane z ureditvenimi
načrti in najbolj nujnimi komunalnimi pro-
blemi. Zelo pomembna in osrednja naloga
je bila opravljena z javno obravnavo os-
nutka ureditvenega načrta za sanacijo Pe-
trolovih skladišč. Pripombe iz javne raz-
prave so bile s strani predlagatelja dobro
sprejete in je zato pozneje svet izrazil že-
ljo. da bi postopke sprejemanja sanacij-
skega programa skrajšali in bi s sanacijo
čimprej začeli. Razgrnjen je bil tudi osnu-
tek prostorskih ureditvenih pogojev za ob-
močje MS 8/5 Zg. Kašelj. Sodelovati je
bilo treba pri pridobivanju zemljišč za do-
voze na novi kašeljski most, ki je bil po-
stavljen lani, obravnavati pritožbe in proš-
nje krajanov in dajati soglasja oziroma
mnenja k odpiranju novih trgovin in loka-
lov ter soglasja k obratovalnim časom go-
stinskih lokalov v K.S.

V program dela za letošnje leto si je svet
zapisal nadaljevanje nalog ob sprejemanju
programov sanacije Petrolovih skladršč,
sprejemu prostorskih ureditvenih pogojev
za obraočje MS 8/5 Zg. Kašelj. To je iz-
jemno pomemben ureditveni načrt, ki zao-
kroža prihodnjo podobo našega kraja. Na
koraunalnem podroČju ostaja v programu
asfaltiranje Rosne poti in ureditev z banki-
nami, asfaltiranje Milčetove poti. želeli pa
bi urediti tudi Višnarjevo ulico. Najbolj
dotrajano in prometno preobremenjeno
Kašeljsko cesto pa bodo le delno popravili
in asfaltirali - na najbolj problematičnih
mestih. Svet bo pritiskal ie naprej, da se
Kašeljsko cesto v celoti sanira, tako da bo
tudi skozi vas imela podobo ceste. Prav
tako bo svet še naprej zahteval izgradnjo
telovadnice ob OŠ in trgovsko-gostinskega
:entra srediKašIja.

V točki raino je svet med drugim obrav-
laval tudi pritožbe stanovalcev ob nekda-
ijem kulturnem dorou na Vevčah zaradi
lrupa v poznih nočnih urah. Zaradi teh in
!e drugih pritožb je svet sklenil, da gostin-
ikemu lokalu Balkan v nekdanjem kultur-
lem domu Vevče odvzame soglasje, ki ga
je dal ob prošnji za obratovanje in obrato-
i/alni čas. S. G.


